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Susirinkimas įvyko  2021 m. vasario 18 d. 17.00 h. – 2021 m. vasario 24 d. 07.56 h. 

Susirinkimo pirmininkas: seniūnas Kazys Bačėnas 

Susirinkimo sekretorė: Gintarė Zakarauskienė 

Susirinkimo vieta: Vadovaujantis Lietuvos Respublikos Vyriausybės 2020 m. kovo 14 d. nutarimu 

Nr. 207 “Dėl karantino Lietuvos Respublikos teritorijoje paskelbimo” ir Pasaulio sveikatos 

organizacijos rekomendacijomis, seniūnaičių sueiga vyko nuotoliniu būdu naudojantis informacinių 

technologijų komunikacinėmis priemonėmis. 

 

Dalyvavo: 

Senamiesčio seniūnaitijos seniūnaitis Algimantas Smolenskas 

Naujamiesčio seniūnaitijos seniūnaitis Remigijus Vaitiekūnas 

Panemunės seniūnaitijos seniūnaitis Kęstutis Markevičius 

Daugiabučių seniūnaitijos seniūnaitė Gintarė Sutkevičiūtė 

 

DARBOTVARKĖ: 

1.Dėl Vilkijos seniūnijos 2020 m. veiklos plano įgyvendinimo ataskaitos. 

2.Dėl Vilkijos seniūnijos 2021 m. veiklos plano pristatymo. 

3.Dėl seniūnaičių 2020 m. veiklos ataskaitų. 

4.Dėl bendruomenės lėšų paskirstymo. 

5.Dėl projekto „Vilkijos sen., Vilkijos m., Marmos gatvės rekonstravimas“ projektinių 

6.Dėl saugios kaimynystės grupių įkūrimo. 

7.Dėl kitų klausimų. 

 

1.SVARSTYTA. Dėl Vilkijos seniūnijos 2020 m. veiklos plano įgyvendinimo ataskaitos. 

Seniūnaičiams į el. paštus išsiųsta seniūnijos 2020 m. veiklos plano įgyvendinimo ataskaitą. Seniūnas 

Kazys Bačėnas siunčiamame laiške prašė seniūnaičių susipažinti su ataskaitą ir pateikti atsakymus. 

NUTARTA: pritarti seniūnijos 2020 m. veiklos ataskaitai 

2.SVARSTYTA. Dėl Vilkijos seniūnijos 2021 m. veiklos plano pristatymo. 

Seniūnaičiams 

į el. paštus išsiųstas seniūnijos 2021 m. veiklos plano pristatymas. Visi numatomi darbai aprašyti 

seniūnijos 2021 m. veiklos plane, kuris buvo teikiamas tarybai patvirtinimui. 

NUTARTA. pritarti seniūnijos 2021 m. veiklos planui. 

3.SVARSTYTA. Dėl seniūnaičių 2020 m. veiklos ataskaitų. Naujamiesčio seniūnaitijos seniūnaitis 

Remigijus Vaitiekūnas pateikė 2020 m. veiklos ataskaitą (pridedama). Panemunės seniūnaitijos 



seniūnaitis Kęstutis Markevičius pateikė 2020 m. veiklos ataskaitą (pridedama). Senamiesčio 

seniūnaitijos seniūnaitis Algimantas Smolenskas pateikė 2020 m. veiklos ataskaitą (pridedama). 

Daugiabučių seniūnaitijos seniūnaitė Gintarė Sutkevičiūtė pateikė 2020 m. veiklos ataskaitą 

(pridedama). 

NUTARTA pritarti seniūnaitijų seniūnaičių 2020 m. veiklų ataskaitoms. 

4.SVARSTYTA. Dėl bendruomenės lėšų paskirstymo. 

Seniūnas parašė seniūnaičiams kad šiais metais Vilkijos seniūnijai skirta apie 500 Eur bendruomenės 

lėšų. Seniūnija bendruomenės lėšas panaudodavo perkant gėles Vilkijos miesto gyventojams 

pasveikinti jubiliejaus proga, įvairių švenčių, laidotuvių, kitų pagerbimų ar minėjimų progomis. 

NUTARTA. pritarti, visas bendruomenės lėšas, ~500 Eur. panaudoti gėlėms, kurios bus skirtos 

pasveikinti gyventojus jubiliejų, įvairių švenčių, laidotuvių, kitų pagerbimų ar minėjimų progomis. 

5.SVARSTYTA Dėl projekto „Vilkijos sen., Vilkijos m., Marmos gatvės rekonstravimas“. 

Seniūnas Kazys Bačėnas seniūnaičiams rašė: “Šiemet numatyta Marmos gatvės tolimesnė 

rekonstrukcija, konkursas įvyko dar pernai ir yra laimėtojas, darbų pradžiai sutrukdė pandemija, 

planuojama darbus pradėti kai tik leis orai“. 

Seniūnaitis Remigijus Vaitiekūnas rašė: „Marmos gatvė randasi mano seniunaityjoje. Dėl projekto 

vykdymo niekas nesikreipė, nusiskundimų nėra. Tai projekto vykdyma reikia testi“. 

NUTARTA. pritarti Vilkijos miesto Marmos gatvės rekonstrukcijos projekto vykdymui. 

6.SVARSTYTA. Dėl saugios kaimynystės grupių įkūrimo. Seniūnas Kazys Bačėnas 

seniūnaičiams rašė: „Prašau Jūsų plėsti saugių kaimynysčių kiekį, nes manau, kad tikrai turime 

problematiškų vietų kur bendruomenės pagalba yra būtina, tai norėčiau užakcentuoti Panemunę kur 

tenka girdėti daug nusiskundimų, manau kad bendruomenė galėtu prisidėti prie šios teritorijos 

saugumo. Šiuo metu įrengtas atitvaras vėl atviras, spynos yra nuplėšiamos, o pastebėjus pažeidėjus 

bendruomenės nariai galėtu informuoti pareigūnus, seniūnija neturi tokių galimybių, kol mus pasiekia 

informacija paprastai pažeidėjai jau būna pasišalinę, filmuota medžiaga padėtu užkirti kelia 

galimiems pažeidimams. Todėl prašau būti pilietiškiems ir pasitarti su bendruomene kur būtų dar 

galima įkurti saugios kaimynystės grupes“. 

NUTARTA pritarti saugių kaimynysčių grupių įkūrimui. 

7.Dėl kitų klausimų.  

Seniūnas Kazys Bačėnas seniūnaičiams rašė: „Prašau peržiūrėti visus klausimus ir pateikti atsakymus  

ir pritarimus. Klausimus kuriuos turite atsiųskite paštu . Iki malonaus  , tikiuosi kad greit galėsime 

bendrauti gyvai.“. 

Daugiabučių seniūnaitijos seniūnaitė Gintarė Sutkevičiūtė: „Papildau dėl Nemuno pakrantės 

tvarkymo. Geranoriškai ir organizuotai tvarkant Nemuno pakrantę prisidėjo daugiabučių seniūnaitijos 

gyventojai: A. K. (duomenys nuasmeninti), A. K. (duomenys nuasmeninti) ir senamiesčio 

seniūnaitijos gyventojas E. E. (duomenys nuasmeninti). Tai pat Vilkijos seniūnijos traktoriaus 

vairuotojas V. B. (duomenys nuasmeninti). Buvo surinkta daug šiūkšlių maišų bei trauktos traktoriaus 

išmestos padangos i Nemuną.“ 

Naujamiesčio seniūnaitijos seniūnaitis Remigijus Vaitiekūnas: „Kas liečia saugia kaimynystę su 

gyventojais yra kalbėta. Dokumentai yra perduoti gyventojams. Sprendžiamas kuratoriaus 

klausymas, renkami parašai. Tikėkimės kad bus įkurta“. 

Senamiesčio seniūnaitijos seniūnaitis Algimantas Smolenskas: „Siūlau  (X. ARTIMIAUSIO 

LAIKOTARPIO PRIORITETAI)  įtraukti: 

1. Bažnyčios ir Čekiškės gatvių sankryžoje, perėjos ir šaligatvio susikirtime  nukelti ar 

paaukštinti elektros spintą, kad pėstieji galėtų saugiai praeiti pėsčiųjų taku. 

2. Įsigyti seniūnijai reikiamą techniką šaligatvių priežiūrai (šlavimui, sniego valymui). 

3. Sutvarkyti AKMENS "VILKIJA" aplinką.“ 



Panemunės seniūnaitijos seniūnaitis Kęstutis Markevičius: „Papildomi klausimai iš Panemunių 

seniūnaitijos lieka tie patys kur rašiau: 

1. Žaliosios gatvės neasfaltuoto ruožo tvarkymas. (vyksta grunto erozija, važinėja keturračiai 

motociklai, neįrengti stulpeliai uždarantys eismą). 

2. Nuotekų (kanalizacijos) įvedimas Vydūno al. ir kt. gatvėse, kur parašai iš gyventojų kelis 

kartus buvo surinkti, tačiau viskas lieka pažadais, lauksime susitikimo su mero pavaduotoju 

pasibaigus karantinui. 

3. Atitvaro per Juodravio upelį užrakinimo klausimas, ženklo draužiančio eismą pastatymas prie 

jo ir į kitą pusę, kad nebūtų niokojama Nemuno apsauginė juosta ir kad galėtų reikalui esant 

važiuoti tik seniūnijos transportas. 

4. Saugaus išvažiavimo iš Vydūno mažosios gatvės klausimas. 

5. Vydūno mažosios gatvės asfaltavimas (neasfaltuota dalis). 

6. Dėl pastovaus nuotekų leidimo į Juodravio upelį. 

Šiems klausimams reikia sprendimo, nes gyventojai nuolat teiraujasi. Dėl 2 ir 6 klausimo, jų 

nesprendžiant. gyventojai žada kreiptis į žiniasklaidą. 

P.S. Dėl menkaverčių krūmų išpjovimo Nemuno pakrantėje ir šakų esančių seniūnijai priklausančioje 

žemėje ("Taringio" teritorijoje) susmulkinimo sutariau su rangovu, kuris tai padarys nemokamai, 

pasibaigus potvyniui“. 

NUTARTA. pritarti siūlymams, kreiptis dar kartą į institucijas atsakingas už nuotekų ir kelių 

tvarkymą, kad būtų gauti išsamūs atsakymai, kurie bus pateikti seniūnaičiams. 

 

 

Pirmininkas                 Kazys Bačėnas 

 

Sekretorė                Gintarė Zakarauskienė 


